
 
 

П Р О Т О К О Л 
 

№63 
 

 
Днес 31.07.2014 г. в заседателната зала на Община Кнежа се проведе редовно 

заседание на Общинския съвет – Кнежа.  На заседанието от 17 общински съветника 
присъстваха 17. Председателят на общинския съвет г-жа Малина Цолова откри 
редовното за м.ЮЛИ заседание в 1700 часа и предложи то да протече по  обявения 
проект за дневен ред. Общинският съвет прие със 17 гласа „за” следния 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 
1.Отчет за  работата на Общински съвет Кнежа и неговите 

комисии за периода м.януари-м.юни 2014 година. 
2.Докладни записки, молби на граждани и юридически лица: 
2.1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно актуализация на общинския план за действие на община 
Кнежа (2014-2017) в изпълнение на Областна стратегия за интегриране 
на български граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо 
социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация. 

2.2.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 
Кнежа относно промяна в Приложение №6.4. на бюджет 2014 година. 

2.3.Докладна записка от Даниела Дойчинова – директор на 
дирекция „Обща администрация” при Община Кнежа относно 
утвърждаване командировъчните разходи на кмета на община Кнежа и 
председателя на Общински съвет Кнежа за периода от 01.01.2014 
година до 30.06.2014 година. 
 2.4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет  на Община 
Кнежа относно препоръки  за оптимизиране на дейността на лечебното 
заведение в съответствие с действащото законодателство на Република 
България. 
 2.5.Докладна записка от инж. Симеон Симеонов – началник на РС 
„ПБЗН” гр.Кнежа относно отпускане на средства. 
 2.6.Докладна записка от Анатоли Драшански – директор на НУ 
„Кнежица” с филиал гр.Кнежа относно предстоящ ремонт на покрива на 
филиала на училището в кв.Вапцаров. 
 2.7.Искане от Зина Демирова – управител на „Аксел” ЕООД 
гр.Кнежа относно промяна предназначението на закупения имот. 
 2.8.Молба от живущите на ул.Върбица гр.Кнежа от №10 до №40 за 
възстановяване настилката на улицата. 
 2.9.Докладна записка от инж.Емил  Пеновски – общински 
съветник относно даване име на улица в Индустриалната зона на 
гр.Кнежа. 
 2.10.Отчет за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода от 
01.05.2014 година до 31.05.2014 година. 
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 3.Разни. 
На заседанието присъстваха: 
г-н Симеон Шарабански – кмет на община Кнежа; 
инж.Николай Дамяновски – зам.-кмет на община Кнежа; 
г-н Къдрин Караджов – зам.-кмет на община Кнежа; 
г-жа Цветелина Плевненска – директор на дирекция „Специализирана 

администрация”. 
ПО ПЪРВА ТОЧКА - Отчет за  работата на Общински съвет Кнежа и 

неговите комисии за периода м.януари-м.юни 2014 година направи председателя 
на общинския съвет. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага да се приеме отчета. 
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 

отчета да бъде приет. 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 

въпроси предлага да се приеме  отчета. 
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага  да се приеме отчета. 
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме отчета. 
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 

и данъчна политика предлага да бъде приет отчета. 
Общинският съвет прие отчета. 

Р Е Ш Е Н И Е №550 
На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА, в изпълнение на чл. 12, ал. 1, т. 5 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Кнежа, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинска администрация, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 
1.Приема Отчет за  работата на Общински съвет Кнежа и неговите комисии за 

периода м.януари-м.юни 2014 година. 
Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
ПО ВТОРА ТОЧКА – ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ, МОЛБИ НА ГРАЖДАНИ И 

ЮРИДИЧЕСКИ ЛИЦА: 
1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа 

относно актуализация на общинския план за действие на община Кнежа (2014-
2017) в изпълнение на Областна стратегия за интегриране на български граждани 
от ромски произход и други граждани в уязвимо социално положение, живеещи в 
сходна на ромите ситуация, докладва г-жа Плевненска. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага да се приеме плана. 
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 

актуализирания план да бъде приет. 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 

въпроси предлага да се приеме  актуализирания план. 
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага  да се приеме плана с препоръката г-н Караджов да присъства на заседанието 
на комисията по бюджет. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 
обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме актуализацията на 
плана. 
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Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да бъде приет актуализирания план, а на заседанието г-н 
Караджов е присъствал и отговорил на зададените въпроси. 

Общинският съвет прие актуализирания план. 
Р Е Ш Е Н И Е №551 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, във връзка с новия програмен 
период (2014-2020 г.) е необходима актуализация на плана за действие на община 
Кнежа (2014-2017 г.) в изпълнение на Областната стратегия за интегриране на 
български граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо социално 
положение, живеещи в сходна на ромите ситуация, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
1.Приема актуализация на общинския план за действие на община Кнежа (2014-

2017 г.) в изпълнение на Областна стратегия за интегриране на български граждани от 
ромски произход и други граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна 
на ромите ситуация. 

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
2.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа 

относно промяна в Приложение №6.4. на бюджет 2014 година, докладва г-жа 
Плевненска. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка. 
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 

и данъчна политика предлага да бъде приета промяната в Приложение №6.4  в бюджета 
на  общината. 

Общинският съвет прие докладната записка. 
Р Е Ш Е Н И Е №552 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА и във връзка с Докладна записка с 
вх.№67 00-239 от 01.07.2014 година на директора на Детска ясла №1 гр.Кнежа, 
Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
1.Изменя Решение №468 по Протокол №43 от 12.02.2014 година на Общински 

съвет Кнежа за приемане на бюджета на Община Кнежа за 2014 година в частта 
Приложение №6.4 от Инвестиционна програма на Община Кнежа, както следва: 
№ 
по 
ред 

 
Обект Детска ясла №1 от преходен остатък 

Било 
стойност 

Става 
стойност 

1 2 3 4 
1. Ремонт и подмяна на интериор в занималните на първа и 

втора група на Детска ясла №1 - Кнежа 
 

        5 000 
 

       5 000 
2. Ремонт и подмяна на отоплителна инсталация на Детска 

ясла №1 - Кнежа 
 

      30 000 
 

              0 
3. Закупуване на бетон за доизграждане оградна мрежа в 

задната част на Детска ясла №1 - Кнежа 
 

        4 000 
 

       4 000 
4. Проектиране, изработка и монтаж, и демонтаж на дограма 

в трета група 
 

              0 
 

     15 000 
5. Два броя климатици               0        2 500 
6. Основен ремонт на занималните в първа и втора група                0      10 000 
7. Доизграждане на задната ограда на Детска ясла №1 – 

Кнежа – строителни работници 
 

               0 
 

       2 000 
8. Подмяна на кранове на парната инсталация                0           500 
        39 000      39 000 
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Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
3.Докладна записка от Даниела Дойчинова – директор на дирекция „Обща 

администрация” при Община Кнежа относно утвърждаване командировъчните 
разходи на кмета на община Кнежа и председателя на Общински съвет Кнежа за 
периода от 01.01.2014 година до 30.06.2014 година, докладва г-жа Плевненска. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка. 
Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №553 
На основание чл. 8, ал.  4 от Наредбата за командировките в страната, чл. 21, ал. 

1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

1.Одобрява извършените разходи за служебни командировки на кмета на 
Община Кнежа за периода от 01.01.2014 година до 30.06.2014 година в размер на 240,00 
лева (двеста и четиридесет лева) съгласно Справка №1. 

2.Одобрява извършените разходи за служебни командировки на председателя на 
Общински съвет Кнежа за периода от 01.01.2014 година до 30.06.2014 година в размер 
на 647,09 лева (Шестстотин четиридесет и седем лева и 9 стотинки), съгласно Справка 
№2. 

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет  на Община Кнежа 

относно препоръки  за оптимизиране на дейността на лечебното заведение в 
съответствие с действащото законодателство на Република България, докладва г-
жа Плевненска. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 

въпроси предлага да се приеме докладната записка. 
Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №554 
На основание чл. 23 от ЗМСМА и във връзка с Анализ на организационното 

състояние, структурата на управление, обема от медицински дейности и финансови 
потоци на «МБАЛ-Кнежа» ЕООД и констатации и препоръки за оптимизиране на 
дейността на лечебното заведение в съответствие с  действащото законодателство на 
Република България, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
1.Прокуриста на «МБАЛ-Кнежа» ЕООД да изготви заповед за изпълнение на 

препоръките за оптимизиране на дейността на лечебното заведение в съответствие с 
действащото законодателство на Репубика българия съгласно представен «Анализ на 
организационното състояние, структурата на управление, обема от медицински 
дейности и финансови потоци на «МБАЛ-Кнежа» ЕООД и констатации и препоръки за 
оптимизиране на дейността на лечебното заведение в съответствие с действащото 
законодателство на Република България» по Договор № КД 005 от 10.12.2013 година. 

2.В заповедта да се конкретизират срокове и отговорници за изпълнение на 
препоръките. 

3.Горецитираната заповед да се представи на Общински съвет кнежа в срок до 
20.08.2014 година. 

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
 5.Докладна записка от инж. Симеон Симеонов – началник на РС „ПБЗН” 
гр.Кнежа относно отпускане на средства, докладва г-жа Цолова. 
 Отношение взеха: 
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Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да се подкрепи докладната записка, като се предоставят 
1 000 лева за закупуване на моторния трион. Средствата да се вземат от Резерв 
непредвидени и неотложни разходи. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 
Р Е Ш Е Н И Е №555 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

1.Да се отпуснат 1 000 лева за закупуване на моторен трион с посочените в 
докладната записка параметри, който да се предостави на РСПБЗН – Кнежа за 
безвъзмездно ползване при аварийни ситуации. Средствата да се вземат от Резерв за 
непредвидени и неотложни разходи. 

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
 6.Докладна записка от Анатоли Драшански – директор на НУ „Кнежица” с 
филиал гр.Кнежа относно предстоящ ремонт на покрива на филиала на 
училището в кв. Вапцаров, докладва г-жа Цолова. 
 Отношение взеха: 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да не се приема докладната записка, поради липса на 
средства. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 
Р Е Ш Е Н И Е №556 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

 1.Не приема докладна записка от Анатоли Драшански – директор на НУ 
„Кнежица” с филиал гр.Кнежа относно предстоящ ремонт на покрива на филиала на 
училището в кв. Вапцаров, поради липса на средства. 

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-1. 
 7.Искане от Зина Демирова – управител на „Аксел” ЕООД гр.Кнежа 
относно промяна предназначението на закупения имот, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага да се отложи, до внасянето на становище от общинска 
администрация. 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага да 
се отложи, до внасянето на становище от общинска администрация. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 
въпроси предлага да  влезе за обсъждане в ОбС. (За бюджетната комисия да се внесе 
становище от В и К дали преминават тръбите на водопровода от каптажа до кулата)  

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 
предлага  да не се приеме искането, защото  гласуваха: „за”-1; „против”-2; „въздържали 
се”-1. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 
обществен ред и безопасност на движението предлага да не се приеме искането защото  
гласуваха: „за”-2; „против”-3; „въздържали се”-няма. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да не се приеме искането. 

Г-жа Цолова обясни, че на комисията по ТСУ е поканен инж.Калапиш, за да 
даде становище от В и К и той е казал, че под терена минават тръби на водопровод. В 
становището, което е дал на дружеството след спечелването на конкурса е записал, че 
не трябва да се строят масивни сгради заради този водопровод. 
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Общинският съвет прие последното направено предложение от бюджетната 
комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №557 
 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
 1.Не приема Искане от Зина Демирова – управител на „Аксел” ЕООД гр.Кнежа 
относно промяна предназначението на закупения имот. 

Гласували: „за”-11; „против”-3; „въздържали се”-3. 
 8.Молба от живущите на ул.Върбица гр.Кнежа от №10 до №40 за 
възстановяване настилката на улицата, докладва г-жа Цолова. 
 Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 
обществен ред и безопасност на движението предлага да се подкрепи молбата и се 
възложи на общинска администрация, до есента да се реши насипването  с камък на 
искания участък от ул.Върбица. 

 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да се възложи на общинска администрация да вземе мерки 
за насипване на ул.Върбица в участъка от №10 до №40. 

Общинският съвет прие предложението на постоянните комисии. 
Р Е Ш Е Н И Е №558 

 
 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
1.Възлага на общинска администрация да вземе мерки за настилане с камък 

ул.Върбица гр.Кнежа в участъка от №10 до №40. 
Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

 9.Докладна записка от инж.Емил  Пеновски – общински съветник относно 
даване име на улица в Индустриалната зона на гр.Кнежа, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага да се приеме докладната записка. 
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага да 

се приеме докладната записка. 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 

въпроси предлага да  влезе за обсъждане в ОбС.  
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага  да се  подкрепи становището на ТСУ комисията. 
 Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 
обществен ред и безопасност на движението предлага да се отложи за следващото 
заседание на ОбС, за да се разговаря с гл.архитект за възникналите въпроси. 

 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, 
приватизация и данъчна политика предлага да се отложи докладната записка за търсене 
на решение. 

Общинският съвет прие отлагането на докладната записка. 
Р Е Ш Е Н И Е №559 

 На основание чл. 21, , ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

 1.Отлага Докладна записка от инж.Емил  Пеновски – общински съветник 
относно даване име на улица в Индустриалната зона на гр.Кнежа за изясняване на 
възникналите въпроси в постоянните комисии. 

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

 6 



 10.Отчет за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода от 01.05.2014 
година до 31.05.2014 година, докладва г-жа Цолова. 
 Отношение взеха: 
 Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 
въпроси предлага да  се приеме отчета на болницата. 
 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, 
приватизация и данъчна политика предлага да се  подкрепи отчета за м.май на „МБАЛ-
Кнежа”. 
 Общинският съвет прие отчета. 

Р Е Ш Е Н И Е №560 
 На основание чл. 21, , ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
 1.Общинският съвет Кнежа приема отчет за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД 
за периода от 01.05.2014 година до 31.05.2014 година. 

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
 ПО ТРЕТА ТОЧКА – РАЗНИ: 
 Г-жа Калапишева  обяви, че възпитаничката на ПГЗ „Стефан Цанов” гр.Кнежа 
– Ивана Съркьова от 9 клас е спечелила годишна стипендия след  доброто си 
представяне в Националния ученически празник  „За хляба наш…” в гр.Благоевргад. 
Този празник е включен в програмата на МОМН от Националната кампания „Участвам 
и променям” и в него ежегодно  участват около 1000 деца от цялата страна. 
 Г-н Шарабански направи две съобщения: 
 Първото е за летището в с.Бреница, което е продадено от министъра на 
земеделието и храните за компенсаторни бонове. Въпреки  изпратените протестни 
писма от него и председателя на общинския съвет, въпреки многократните разговори, 
възражения и контакти за прехвърлянето на летището на общината – резултатът е този. 
Обектът е вписан в Служба по вписванията, откъдето е и информацията. 
 Второто съобщение касае финансовата санкция в размер на 25% от стойността 
на договор за строителство с предмет: „Изпълнение на строително-монтажни работи за 
доизграждане, реконструкция и рехабилитация на В и К мрежата на гр.Кнежа – първи 
етап”. Изпратеното писмо от Управляващия орган на ОП „Околна среда 2007-2013 г.” е, 
че наложената финансова корекция се отменя, като неправилна. 
  
 След изчерпване на материалите по дневния ред председателя на общинския 
съвет закри редовното заседание на общинския съвет Кнежа за м.юли 2014 година в 
17,40 часа. 
 
 
 
Протоколчик:      Председател ОбС: 
/П.Македонска/      /М.Цолова/ 
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